
Referat styremøte 03.04.24 

Til stede: Silje, Sølvi, Monica, Eline, Marthe og Helene  

Saksliste 

1. Registrering av nytt styre 

Nytt styre skal registreres både i Dogweb og Brønnøysundregisteret. Sølvi sørger for at alle 

nye i styret registrerer seg i Brønnøysundregisteret og oppdaterer også styret i Dogweb i løpet 

av møtet.  

 

2. Lys og aggregat i Lia 

Det er tenkt at et eventuelt nytt aggregat skal kunne forsyne Lia med strøm til lys, kiosk og 

pc/skriver samtidig. Må undersøke hvor kraftig aggregat vi trenger, og videre undersøke pris. 

Eline undersøker dette med elektriker i løpet av møtet, og får tilbakemelding om at vi må ha 

et aggregat på minimum 2-3 kW. Eline undersøker også hva slags LED lampe vi bør kjøpe, og 

får tilbakemelding om at dersom vi kun skal ha en lampe bør vi ha en på minimum 30 000 

lumen, men at vi antagelig får bedre lys med to til tre lamper spredd utover plassen. 

Silje undersøker dette videre, og tar kontakt med eventuelle aktører med spørsmål om de kan 

være interessert i å sponse klubben helt eller delvis med noe av dette. 

 

3. Organisasjonskurs 

NKK har lagt ut informasjon om at det pr nå er planlagt et webinar 22. april kl 17:00 – 20:00, 

med temaet ‘Styrearbeid fra a til å’. Nærmere informasjon og invitasjon til klubbene kommer, 

og styret tenker at det bør være obligatorisk deltakelse for samtlige i styret så langt det lar seg 

gjøre.  

 

4. Vårdugnad i Lia 

Det er pr nå mye avfall etter hogstarbeid i Lia, og det ble tidligere sagt at vedkommende som 

hadde hogstarbeidet skal rydde etter seg. Helene kontakter Gro og får kontaktinfo til rette 

vedkommende.  



Styret blir videre enige om at vi gjennomfører kveldsdugnader i vår, fra 21. – 23. mai fra kl 

18:00 alle kvelder, slik at alle som ønsker å bidra med dugnadsarbeid kan møte opp den 

kvelden det passer.  

Helene legger ut informasjon om dette, samt meningsmåling for påmelding til dugnad på 

klubbens Facebookside, hvor det understrekes at det er ønskelig fra styret at alle aktive 

medlemmer møter opp minst en kveld. Det er også ønskelig at alle som møter opp kan stille 

opp med noe dugnadsutstyr selv, og det er også behov for henger for å kjøre bort evt. avfall.  

 

5. Føring av regnskap 

Det er ønskelig at blant annet diverseposten i regnskapet spesifiseres bedre i året som 

kommer, slik at det blir mer tydelig hva denne inneholder.  

Sølvi forklarer at det nye regnskapsprogrammet Visma er knyttet til klubbens bedriftskonto, 

og at alle midler som går inn og ut av denne kontoen vil spesifiseres opp mot ulike poster i 

regnskapet mer på automatikk.  

Det er også ønskelig fra Sølvi sin side at alle i styret/klubben som er ansvarlig for utlegg ifbm. 

kurs/stevner osv., laster ned Visma skanning appen, slik at alle kvitteringer for utlegg kan 

skannes inn i appen, og slik sett legges rett inn i regnskapet og automatisk bli koblet til riktig 

bilag. Likevel ønskelig at alle tar vare på kvitteringer slik at Sølvi kan oppbevare disse samlet 

i en perm.   

 

6. Avgjørelser i styret 

Enkeltpersoner skal ikke ta selvstendige avgjørelser utover det som er avtalt i styret. 

Mindre avgjørelser kan imidlertid tas i styrechatten på Facebook.  

 

7. Terminliste kurs og stevner 

Styret lager et felles dokument for planlagte kurs og stevnedatoer osv. og legger ut dette på 

One Drive.  



Det er ønskelig med et enkelt bruksstevne på våren, og et dobbelt lydighetsstevne på høsten. 

Helene tar ansvar for å organisere dette. Det er også søkt om agilitystevne 29. og 30. juni i 

Lia.  

 

8. Klubbtilbud 

Klubben har fått e-post fra Canelana med forespørsel om vi interessert i avtale om klubbklær. 

Enighet i styret om at det legges ut en meningsmåling til klubbens medlemmer, og at det tas 

en avgjørelse på det på neste styremøte. Helene tar ansvar for å legge ut meningsmåling.  

 

9. Eventuelt 

Ref. vedtatte summer i årets budsjett, får følgende personer ansvar for innkjøp av utstyr til 

klubben: 

- Sølvi og Monica tar ansvar for bestilling av agilityutstyr til inntil 15 000 kr.  

- Helene tar ansvar for bestilling av lydighetsutstyr til inntil 5 000 kr. 

- Silje og Eline tar ansvar for bestilling av bruksutstyr til inntil 15 000 kr.  

 

Referent: Helene Einlien 

 

 

 

 


